
 
 

 

 

Referat af HOG Senioridræts årsmøde den 7. februar 2023 

 
47 havde tilmeldt sig. 38 deltog. HOG FU-deltog ikke 

 

Dagsorden: 

1. Velkommen ved Dorrit Hansen 
2. Valg af dirigent 

3. Valg af referent 
4. Beretning ved Dorrit Hansen 
5. Regnskab ved Walter Simonsen 
6. Budget, herunder fastsættelse af kontingent, for det kommende år ved Walter Simonsen 
7. Behandling af indkomne forslag (skal være formanden i hænde senest 10 dage før årsmødet) 

8. Valg til udvalget 
a) Indstilling til valg af formand for Senioridræt på HOG’s ordinære generalforsamling 

 Dorrit Hansen (modtager genvalg) 

b) Valg af udvalgsmedlemmer 
 Birgit Larsen (modtager ikke genvalg) 

 Søren Eriksen (modtager genvalg) 
9. Valg af suppleanter for et år 

 Hanne Dalgaard (modtager ikke genvalg) 
10. Eventuelt 

 

Ad 1: Velkommen ved Dorrit Hansen 

Dorrit bød velkommen. Årsmøde startede med kaffe, boller og kringle samt en forårssang med Esben 

Hansen på guitar. 

 

Ad 2: Valg af dirigent 

Anders Nørgaard blev valgt som dirigent. 

Anders konstaterede, at årsmødet var lovligt varslet, samt at dagsordenen var i overensstemmelse med 

vedtægterne. 

 

Ad 3: Valg af referent  

Vibeke Staack blev valgt som referent. 

 

Ad 4: Beretning ved Dorrit Hansen  

Dorrit fremlagde bestyrelsens beretning. Beretningen vedlægges referatet. 

Beretningen blev taget til efterretning. 

 

AD 5: Regnskab ved Walter Simonsen 

Regnskab udsendt til medlemmerne forud for årsmødet. 

Regnskab 2022 blev gennemgået i hovedtræk. Regnskabet er ikke det endelige, idet hele HOG`S 

regnskab ikke er på plads endnu. Det endelige regnskab vedlægges referatet og tilsendes medlemmerne. 

 

 



 
 

 

Der var bemærkninger til administrationsbidraget, synes at være et stort beløb. Hertil blev oplyst af Jytte 

Stenbroen, at det går til betaling af de lønnede medarbejdere i HOG og andet. Administrationsbidraget 

skal ses i sammenhæng med sponsorbidraget. 

Administrationsbidragets størrelse er udregnet ud fra antal aktivitetsmedlemmer (303) i Senioridræt den 

31.12.2022. 

Det foreløbige regnskab blev taget til efterretning. 

 

Ad 6: Budget 2023, herunder fastsættelse af kontingent. 

Walter begrundede forslag til kontingentstigning med, at der bla. er prisstigninger og øgede udgifter til 

instruktørerne. 

Holdstørrelsen på torsdagsholdet er 25, derfor er årskontingentet lidt højere end for de andre 

gymnastikhold. 

 

Bestyrelsens forslag til kontingentstigning blev taget til efterretning. De fremtidige kontingenter 2023/24 

er: 

Hold 2022/23 2023/24 

Spinning 700 700 

Mandag og onsdag formiddag 300 450 

Onsdag morgen 400 450 

Torsdag formiddag 400 500 

 

Ad 7: Behandling af indkomne forslag  

Der var ikke indkommet forslag 

 

Ad 8: Valg til udvalget 

Følgende blev valgt til bestyrelsen: 

• Dorrit indstilles valgt til formand. 

• Søren Eriksen blev valgt 

• Kirsten Keiser, instruktør på onsdag formiddagsholdet, blev valgt. Kirsten var ikke til stede på 

Årsmødet, men havde givet bestyrelsen tilsagn om at opstille til bestyrelsen. 

 

Ad 9: Valg af suppleanter for et år 

Følgende blev valgt som suppleanter: 

• Anna Lavridsen (onsdag morgenholdet)  

• Michael Etzerodt (mandagsholdet) 

 

Ad 10: Eventuelt 

Dorrit gav Birgit Larsen en gave og takkede hende på vegne af senioridræt, for en god og stabil indsats i 

bestyrelsen.  

Afslutningsvis takkede Dorrit for god ro og orden under mødet.  Tak til Esben, som sluttede af med at 

spille ”Det er forår og alting klippes ned” 

 

Hinnerup den 8.2.2023 

Vibeke Staack 


